
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 25. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 676
Kan ministeren forklare, hvordan det kan være, at den socialdemokratisk ledede Region
Hovedstaden tilsyneladende fuldstændig har tabt kontrollen med fødeområdet, og hvad
agter ministeren at gøre for at sikre sig, at forholdene på regionens fødeafdelinger bliver
bedre, når Region Hovedstaden tydeligvis ikke har været i stand til dette, men tværtimod
ladet problemerne accelerere over de seneste år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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